
A12 政 情 與 網 議 ■責任編輯：曲 直 2018年5月10日（星期四）

2018年5月10日（星期四）

2018年5月10日（星期四）

香港文匯報訊（記者 鄭治祖）民主黨多次為強搶女EO（行政

主任）手機的該黨立法會議員許智峯狡辯，其護短行為激起全城

義憤。逾二十名市民昨日自發到民主黨總部遞交請願信，批評反

對派寬己嚴人的處事手法，並要求反對派停止護短，讓立法會能

順利通過譴責許智峯的議案。

市民遞信勸鴿黨
避席「責峯」議案

民主黨總部昨日不時有職員出入，
但在市民遞交請願信時卻無人應

門。市民及後拉起印有「『泛民』須
避席、做錯應受罰」的橫額，並高叫
「『泛民』莫盲撐、避席是正路」及
「是非有底線、盲撐失民心」等口
號。

若反對派包庇 許智或甩身
發起請願的吳先生表示，立法會議
員應有較高的行為道德標準和自我約
束力，但許智峯的行為令市民失去信
心，質疑對方為何仍能擔任議員一
職。
他續指，民主黨多次護短，等於助
長許智峯的惡行，倘民主黨不想失去
市民信任，就應立即革除許智峯的黨
籍，且不應出席動議譴責許智峯的會
議，讓議案順利通過。

新民黨主席葉劉淑儀早前已向秘書
處提交動議譴責許智峯的議案，冀於
本月23日立法會大會上討論，立法會
主席梁君彥昨日已正式批准有關議案
的提出。按照《議事規則》，譴責議
案一旦在大會經過辯論後，會交由調
查委員會處理，經進一步調查後，再
交由大會辯論和表決，如果得到在席
三分之二議員贊成，許智峯就會被罷
免。

毛孟靜提休會待續阻「監察」
一度聲稱會避免利益衝突的民主

黨，後來又改口稱要視乎調查結果才
考慮會不會避席，近日更聲稱許智峯
所犯的過錯不至於要他喪失議席。現
時立法會的組成中，建制派議員未過
三分之二，意味許智峯倘獲反對派議
員包庇，就會獲「放生」。

另外，反對派就繼續轉移視線為許
智峯護航，「議會陣線」議員毛孟靜
昨日去信內務委員會主席李慧琼，要
求就政府人員在立法會大樓「監察」
議員行蹤一事，於本月底的立法會會

議上，進行休會待續辯論。
毛又聲稱，有關工作非政府人員原

有職位的工作範圍，認為有關行為
「不恰當」，更涉及浪費人手與公帑
云云。

香港文匯報訊（記者 鄭治祖）得道多助，代表民建聯
和工聯會參選東區區議會佳曉選區補選的植潔鈴，獲新民
黨主席葉劉淑儀拍片支持。葉太大讚植潔鈴年輕有為、熟
悉區情，呼籲各界集中力量支持她。
葉劉淑儀在片段中表示，下月10日就是佳曉補選的投

票日，她向選民全力推薦植潔鈴，因對方年輕有為，在小
西灣長大，非常熟悉佳曉選區，更對該區不離不棄，她非
常欣賞這個小妮子。葉太呼籲大家集中力量，全力支持植
潔鈴，讓她可以當選。
植潔鈴就感謝葉太支持，並指葉太是資深政治人物，亦

是立法會港島區直選議員，對社會政策、地區事務有深厚
的政績，「有她對我無私的支持，無疑是一支強心針。」
她又說，自己在小西灣長大，畢業後一直在該區服務，切
身理解居民爭取的事情，希望大家給予機會，讓她服務大
家。
她坦言這是一場艱難的選戰，需要每一個人對她的認同

和支持，懇請大家下月10日投票支持她。
佳曉選區補選其他候選人還有陳真真和李鳳琼。

潔鈴選佳曉
葉太拍片力挺

公民黨立法會議員譚文豪之前
因為爆咗一句馬首是「膽」，俾
人叫咗做「馬膽豪」，但睇怕今

次佢又多一個花名叫「金魚豪」！話說日前「一地兩
檢」條例草案委員會最後一次會議上，佢俾委員會主
席葉劉淑儀趕咗出去，之後仲一臉冤枉咁話自己「無
做任何動作」，不滿葉太趕佢出去喎。正所謂有片有
真相，民建聯就用當日新聞片同大家嚟個案件重
演，見到當時譚文豪又嗌又衝出去主席台前，呢鑊斷
正啦啩？
譚文豪當日扑咪時話自己「無做任何動作，無嗌，

甚至乎無舉手」，講到自己無端端俾人趕出會議廳
咁，但事出必有因，點解佢會俾葉太趕出去呢？民建
聯案件重演就解答得一清二楚：原來譚文豪當日喺
會議室入面，就好似漆黑中螢火蟲一樣咁鮮明、咁
出眾，又舉手又大叫葉太「無賴」，之後仲衝埋出去
主席台前同葉太「理論」，難怪俾人趕啦！
網民亦都睇唔過眼佢擘大眼講大話，「Cheung
Hin Chung」話「金魚豪」好似丁蟹上身咁死撐「我
無錯」，「Joseph Lung」就唔滿意佢影衰晒啲機
師，「Rick To」更加質疑成個反對派都有「選擇性
失憶」，要醫醫佢咁話！

■香港文匯報記者 陳庭佳

譚文豪被趕扮冤枉
民記有片有真相
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香港文匯報訊（記者 鄭治祖）明年就是區
議會選舉，社會又再關注參選區議會須簽署確
認書一事。多名立法會議員接受香港文匯報訪
問時表示，區議會及立法會均屬香港特區的政
治架構之一，法例同樣要求相關議員必須效忠
特區政府及擁護基本法，形容簽署確認書加以
確保是很正常的做法，況且有關規則早於臨時
立法會時已執行，並非什麼新事物。
雖然去年11月中西區區議會補選時已經引入

確認書，要求候選人簽署聲明擁護基本法和效
忠香港特區，但社會近日又再泛起相關討論。
行政會議成員、新民黨主席葉劉淑儀指出，
根據《區議會條例》與《立法會條例》，參選
人的提名表格均載有擁護基本法和效忠特區的
聲明，有關人士才會獲有效提名為候選人。她
更指出，近年和即將舉行東區區議會佳曉選區
補選都有相關確認書，未來繼續沿用，做法完
全合法。

臨立會已有 執正助遏「獨」
全國政協委員、民建聯立法會議員梁志祥表
示，在回歸之初，臨時立法會及區議會的議員
也需要簽署確認書，確保議員必須效忠特區政
府及基本法，故有關要求是一向都有，未來繼
續要參選人簽署確認書並非不合理。他又說，
基於近年冒起「港獨」歪風，同意有關方面
「執正」。
民建聯立法會議員劉國勳也指出，《區議會

條例》與《立法會條例》同樣要求候選人要擁
護基本法及效忠香港特區，過往的提名表格亦
有「我會擁護基本法和保證效忠香港特別行政
區」的聲明條款，故按照相同的標準、以確認
書作把關做法合理，有助防止蓄意分裂國家、
推動「港獨」的人進入區議會。

民建聯立法會議員蔣麗芸指，支持和認同政府將區議會
選舉和立法會選舉的參選準則看齊，認為做法更清晰，也
有助防止「港獨」和「自決派」分子濫用參選平台。

區會屬政制 做法合法合憲
香港法學交流基金會執委會主席馬恩國指出，區議會是

政治體制的一部分，須擁護基本法和效忠香港特區，故引
入確認書合法合憲。
城大法律系副教授、經民聯立法會議員梁美芬表示，區

議會及立法會同屬特區政府的架構內，應該劃一參選的準
則。她認為，未來可透過修例的方式，訂立一套清晰的選
舉指引，說明何種情況下會不符合參選資格，此舉對所有
參選人士都有好處。
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香港文匯報訊（記者 鄭治祖）立法會昨日繼續辯論財
政預算案及議員提出的67項修訂內容，會議至昨晚8時許
暫停，今早將繼續。立法會主席梁君彥昨日表示，預料將
於今天可完成有關三讀的程序。
在昨日的辯論環節中，工程界議員、經民聯主席盧偉國

批評，反對派肆意抨擊基建項目，將之形容為大白象工
程，提出罔顧事實的奇談怪論，危言聳聽，製造麻煩，業
界對他們的指控都啼笑皆非，非常無奈。
表決在即，預料大部分建制派議員均會投贊成票。但

「實政圓桌」議員田北辰就要求政府承諾在下年度的財政
預算案內，預留撥款以推行社區保姆、資助幼稚園聘請外
籍英語教師或將「N無津貼」恒常化的其中一項訴求，才
會支持是次的預算案。
反對派方面，民主黨已表明將投棄權票，「議會陣線」

的區諾軒則揚言投反對票。「專業議政」中，教育界議員
葉建源表示，雖認同特區政府已增加教育經常性撥款，是
積極的做法，但由於未有具體計劃，故不會投贊成票。社
福界議員邵家臻就稱，社福的經常性開支增加約兩成是可
觀的增幅，當局又增聘1,200名社工，故不會投反對票，
但由於當局未回應其部分訴求，故考慮離席或棄權。

梁君彥料預算案今完成三讀

街工議員白頭佬
（梁耀忠）想解僱
勞工組 3個職員一

事，隨住錄音流出繼續發酵。除咗職
員之一譚亮英前日打上網台節目質
疑白頭佬其實係想排除異己之外，另
一個危危乎王曉君噚日亦喺facebook
發帖，認同譚亮英講法話︰「參選
係為咩呀？我哋根本就唔相信精英政
治，唔覺得一兩個人喺立法會入面可
以改變到工人既（）命運。參選係
攞資源去壯大勞工組織，相信集體既
（）力量，而唔係個議員可以凌駕
個組織！」不過白頭佬呢幾日就潛水
冇再講呢件事囉。
早排不斷「澄清」自己無炒人，但
日前就有白頭佬喺街工開會時發言

錄音流出，內容證實佢確實講過「有
啲同事人工，我到5月31日係難以負
擔」、「唔出人工，咁係咪大家可以
做義工呢？」、「冇話解僱人，冇話
解散勞工組，我只係話我唔夠錢去承
擔」、「如果有捐款咪出糧囉」等無
良語錄。

「做議員義工佢點諗？」
繼facebook專頁「佔領中環」之前

借事件數返白頭佬「舊史」，話佢唔
敢坐立法會主席個位，令同路議員
「俾人住打」後，反對派評論員
李慧玲前日亦喺網台節目度大講件
事，質疑白頭佬連「唔出糧可以做義
工」咁侮辱說話都講得出，「試吓
（特區）政府同你講唔出議員人工畀

你，但唔係DQ你㗎，你可以返嚟做議
員義工㗎，睇吓佢點諗？」
苦主之一譚亮英亦有打上節目大

數白頭佬幾咁無良，仲話明明白頭佬
係立法會同區議會議員，佢所有助理
人工都可以向立法會同區議會報
銷，唔明點解佢同另外兩名苦主會因
為「財赤」而無糧出，質疑白頭佬係
咪因為唔鍾意勞工組3人做事方法，
搵借口「炒」咗佢哋。

本身有唔妥 錄音露玄機
公道講句，譚亮英同時係工黨副主

席，但就唔係街工會員而只係職員，
咁有派系問題都唔出奇。再加上前
日流出錄音，白頭佬都鬼拍後尾枕
咁話自己「揀」嗰3個人，唔係針對佢

哋喎，仲話自己從來冇過問佢哋做緊
乜，但同時補多句「佢哋都冇向執委
會交代自己做緊乜」，有冇唔妥，應
該都幾清楚啦。
之不過，就算係養狗咬蘿柚，

「棄養」嗰吓都要跟規矩㗎。網民
「Henry Ching」揶揄白頭佬「路遙
知馬力，講錢見人心。」
「林顯」就籲白頭佬易地而處，

「老板（闆）無錢可以炒人，但唔可
以不炒人，唔俾（畀）人另謀高就而
係叫人做義工。」
呢3個職員使唔使炒就唔知，不過喺

今屆立法會已經係一人黨街工，又
內亂又俾同道圍攻，睇嚟下屆滅黨都
似。

■香港文匯報記者 鄭治祖

苦主質疑白頭佬：炒人為排除異己
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「青城派
國師」傻根
（陳云根）

呢期好似無乜聲氣，喺《熱血
時報》個節目更加係無晒noise
（迴響）。早幾日佢開返封咗
塵 差 唔 多 兩 年  YouTube
（YT）頻道，話係「城邦電
台」復播喎，但更多花生友就
覺得佢係學「狗主」黃毓民咁
「叛變」嘞，有人仲留意到
《熱時》3月開始就無再喺佢節
目度顯示「即時課金」數字，
同佢啱啱過底時大鑼大鼓、
吹捧佢一晚收九餅嘢好大出
入！不過，即使係繼續顯示
「即時課金」數字《熱時》
所謂皇牌節目，都係成晚一個
仙都無收到。呢啲係咪就係
「因利而聚，利盡而散」呢？
傻根早幾日用返佢個「城邦

電台」上載咗兩條「時事短
評」，但其實都係借頭借路鬧
吓呢樣鬧吓嗰樣咁。唔知係咪
太耐無咁樣做節目呢，佢喺第
一集顯得唔係好習慣，不停眨
眼，之後就解釋係「燈光強
烈」。
不過，第一集喺今個月6號上

載以嚟，都係得1,700幾人次睇
過，同佢過底《熱時》初期報
稱有萬九人收睇佢節目相距甚
遠，前日上載第二集更加慘
淡，得3位數九百幾個！

仇思達譏利窮則散
近排集中火力向「長毛」梁

國雄開火「無敵神駒」仇思

達，亦都注意到傻根有異動：
「『熱青城』分裂了！聲稱擁
有『萬九收視、九萬課金』的
陳云根，竟然自立門戶，復辦
所謂『城邦電台』，自行吸
金，唔益阿丐達（『熱狗』前
頭目黃洋達）。利窮則散，老
屍又中！」
神駒啲「益友」亦都覺得今

次係「陳云根叛變」，當然唔
少得搬返「熱狗」啲奇人異事
出嚟恥笑吓，有人抽《熱時》
篤數呢條水，其中「Ying Ho
Wong」話傻根將啲片擺喺
YouTube播，即係唔畀面堅持
唔用YouTube播《熱時》節目
殘獸胃（黃洋達妻陳秀
慧），「Briar Rose」就話如果
真係有九餅嘢課金，打死佢都
唔走喎。
「Endrew Cheung E」就發現
傻根喺《熱時》個《縱橫漢天
下》節目，最後一次有顯示

「即時課金」數字係喺3月17
日嗰集，當日只係收到兩嚿
水，之後集數全部冇顯示有幾
多「即時課金」，覺得有景
轟，有益友就估計課金數字低
到唔想畀人知先至咁做。

「皇牌節目」斗零都無
不過，我哋摷返仲有顯示

「即時課金」數字《熱時》
節目，數字就更加慘不忍睹，
好似《大香港早晨》，噚日朝
早3條友講咗兩粒鐘，「即時
課金」都係得一嚿水，每條友
平均時薪仲少過最低工資。另
一「皇牌」《熱血政治》仲
慘，噚晚一個仙都無收到，
sosad！
之但係，可能對於「熱狗」嚟

講，呢啲數字都係幻覺嚟
啫，嚇佢哋唔到，篤夠佢咪
得囉！

■香港文匯報記者 陳庭佳

疑《熱時》無課金 傻根叛變YT復播
�&

■逾二十名市民昨日自發到民主黨總部示威，要求反對派停止護短。
香港文匯報記者鄭治祖 攝

■傻根玩「復
播」，神駒就
覺得係「熱青
城」分裂。
仇思達fb截圖

■譚文豪聲稱自己乜都無做過，但實情唔係咁喎。
民建聯fb短片截圖

■葉劉淑儀呼籲集中力量支持植潔鈴。植潔鈴fb短片截圖


